

March 10, 2019

Call to Worship: Galatians 2:13 And the rest of the Jews also played the hypocrite with him, so that even Barnabas was carried away with their hypocrisy.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Friedensplatz in Mexico

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. John Rempel
Welcome/Announcements	Mr. Johnny Loewen
Congregational (Offering)	Mr. John Rempel
Message (Are we Hypocrites?)	Mr. Frank Reimer
Closing Song/Blessing	Mr. John Rempel/Mr. Frank Reimer

Activities for the Week of March 10-17

- ❖ Wednesday There will be no Bible Study this week.
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting
- ❖ Saturday 7:30pm Christian Life Class

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Charlie and Anita Goertzen they are blessed with a baby Girl Ivana Jane born February 28th.
2. Thank you from the Neufeld family for all the help and meals that they have received. Please continue to keep them in your prayers.
3. March 21st at 2:00pm Sunland Retirement Home will have a painting class if you would like to sign up please contact 758-0828. The cost is \$20 per person.
4. March 22nd SMS is having their annual auction.
5. March 29th at 7:30pm and the 30th at 8:00am, the youth ages 14 and up will have their annual Mini-Camp at the fellowship hall.
6. SMS is taking applications for 2019-2020 School year please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Peace for Johnny Froese and Errica Wiebe, as they plan their wedding this week.
2. Rest and safety for the teachers and all those that are traveling during spring break.
3. All the ones that are attending the Christian Life classes.
4. Rain as planting season is approaching.

März 10, 2019

Aufruf zur Anbetung: Galater 2:13 Und mit ihm heuchelten die anderen Juden, also daß auch Barnabas verführt ward, mit ihnen zu heucheln.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht an den Friedensplatz in Mexico

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. John Rempel
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Johnny Loewen
Versammlung (Opfer)	Mr. John Rempel
Botschaft (Sind wir Heuchler?)	Mr. Frank Reimer
Schlusslied/Segen	Mr. John Rempel/Mr. Frank Reimer

Pläne für diese Woche von März 10-17

- ❖ Mittwoch Da wird nicht Bibel Stunde sein diese Woche.
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen
- ❖ Samstag 7:30pm Christliches Lebens-Unterricht

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an Charlie und Anita Goertzen, sie wurden mit einem Mädchen Ivana Jane gesegnet, geboren den 28. Februar.
2. Die Familie Neufeld möchte sich bedanken für die Hilfe und Gebete die sie erhalten haben. Wollen wir weiterhin für ihnen beten.
3. Den 21. März um 2:00pm wird Sunland Altenheim einen Malunterricht haben, wenn Sie sich anmelden möchten, wenden Sie sich bitte an 758-0828. Es kostet \$20 pro Person.
4. Den 22. März findet die Jährliche SMS Auktion statt.
5. Den 29. März um 7:30pm und den 30. um 8:00am haben die Jugendlichen 14 Jahre und älter ihr jährliches Mini-Camp im Gemeinschaftssaal.
6. SMS akzeptiert Bewerbungen für das 2019-2020 Schuljahr, bitte melde dich im Schulbüro und nimm eine Bewerbung mit.

Betet Für...

1. Ruhe für Johnny Froese und Errica Wiebe, da sie diese Woche ihre Hochzeit planen.
2. Ruhe und Sicherheit für die Lehrer und alle die während der Ferien reisen.
3. Alle die an den Christlichen Lebens-Unterricht teilnehmen.
4. Regen, da die Pflanzzeit sich nähert.

